
Title (en)
Process for bleaching textile articles.

Title (de)
Verfahren zum Bleichen von Textilartikeln.

Title (fr)
Procédé de blanchiment d'articles textiles.

Publication
EP 0654557 A1 19950524 (DE)

Application
EP 94890191 A 19941122

Priority
AT 237893 A 19931123

Abstract (en)
A process is described for the bleaching of textile materials composed wholly or partially of cellulosic materials, especially in woven denim form, by
treatment in an aqueous-alkaline medium at elevated temperature, in which the bleaching agent employed is a combination of formamidinesulfinic
acid and carbohydrates having the general empirical formula CnH2nOn in a weight ratio of from 80:20 to 99:1.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Bleichen von textilen Materialien, die ganz oder teilweise aus cellulosischen Materialien bestehen, insbesondere
in Denim-gewebter Form, durch Behandlung in alkalisch-wäßrigem Medium bei erhöhter Temperatur beschrieben, worin als Bleichmittel eine
Kombination aus Formamidinsulfinsäure und Kohlenhydraten mit der allgemeinen Bruttoformel CnH2nOn im Gewichtsverhältnis 80:20 bis 99:1
eingesetzt wird.
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